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A Magyar Országos Állatorvos Egyesület Baromfi-egészségügyi Társasága és a CEVA-

PHYLAXIA Oltóanyag-termelő Zrt. immáron 19. alaklommal rendezi meg a Derzsy-Napokat. 

Rendezvényünket évről-évre rekordot döntő résztvevői létszámú hallgatóság figyelme kísérte. 

Így van ez a mostani alkalommal is. Minden eddiginél többen jelentkeztek a baromfi-egészségügyben 

dolgozó állatorvosok e legjelentősebb szakmai rendezvényre. 

Történik ez akkor, amikor a magyar baromfi-tenyésztés a modern idők legnagyobb válságát éli 

meg. Ugyanakkor a jövőbeni kilátások sem fogalmazódtak meg, inkább sejthető a válság további 

elmélyülése. 

A résztvevő szakemberek száma és érdeklődése pedig arra utal, hogy készen állnak egy 

emelkedő baromfi-ágazat szolgálatára. Reménykedem abban, hogy az előadásokban és főleg a 

vitákban felmerülnek a jövőt formáló gondolatok is.  

A szervezők tudatosan állították össze az idei Derzsy-Napok programját abban a szellemben, 

hogy a nehézségekről legalábbis beszéljünk. Ez alapja lehet, egy továbbgondolkodásnak, netán 

változást hozó cselekedetek elindulásának is. 

A MOÁE Baromfi-egészségügyi Társaságnak elnöksége a mostani összetételben utoljára vett 

részt a Derzsy-Napok programjának előkészítésében. Ez év végén ugyanis az elnökség leköszön és 

alapszabályunk szerint az elnök és a titkár mandátuma nem újítható meg. Az Elnökség ez úton is 

szeretné megköszönni mindazok segítségét, akik bármilyen módon hozzájárultak az elmúlt nyolc 

esztendőben megrendezett Derzsy-Napok sikeréhez. 

Bízom benne, hogy jelenlegi rendezvényünk is méltó lesz hagyományainkhoz. Előadóink első 

szóra készségesen vállalták szereplésüket, melyet ezúton is megköszönök mindannyiunk nevében. 

Ugyanakkor pedig minden résztvevőnek szakmai felfrissülést, baráti körben eltöltött kellemes 

órákat kívánok. 
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